
SPRÁVA KONTROLÓRA SLOVENSKÉHO FUTSALU 
 

za obdobie od poslednej konferencie Slovenského futsalu, konanej dňa 9. 6. 2018 v Senci .   

 

1. Kontrola plnenia uznesení konferencie SF 2018 v Senci 

Slovenský futsal je občianske združenie, ktoré v neďalekej minulosti bolo vo vzťahu 

k štátnemu rozpočtu autonómnou organizáciou. Účinnosťou Zákona č. 440/2015 Z.z. o športe 

stratilo svoju autonómiu v napojení  na štátne finančné zdroje, čo reálne obmedzuje 

samostatnosť v činnosti občianskeho združenia Slovenský futsal.  

Keďže futsal nemá vlastnú medzinárodnú organizáciu, prestal byť SF v zmysle § 16 ods. 1 

písm. a) zákona o športe považovaný za národný športový zväz. Finančné dotácie z 

Ministerstva školstva, vedy, výskumu a športu SR sú tak pre futsal realizované 

prostredníctvom SFZ, ktorého je SF členom. Rámcovou zmluvou medzi SF a SFZ bol 

dosiahnutý stav, že SF je naďalej jediným odborným orgánom pre riadenie futsalu na 

Slovensku a SFZ administratívnym orgánom pre medzinárodnú komunikáciu s UEFA a FIFA 

a pre finančnú komunikáciu s MŠVVaŠ SR za futsal. Uvedený stav je za daných podmienok 

jediným vhodným riešením z pohľadu ďalšieho rozvoja futsalu na Slovensku. 

 

Konferencia SF, konaná v júni 2018, mala hlavne hodnotiaci a pracovný a čiastočne volebný 

charakter. Funkcie sa vzdali kontrolór p. Miroslav Jablonický a predseda Komisie pre riadenie 

súťaží SF p. Marcel Budáč. V doplňujúcich voľbách bol konferenciou zvolený nový kontrolór 

p. Vladimír Badura.  

Konferencia uložila výkonnému výboru SF zabezpečiť prípravu a riadny chod súťaží 

bezodkladným poverením konkrétnej osoby s právami a povinnosťami v zmysle štatútu 

Komisie pre riadenie súťaží SF. Vedením komisie bol poverený člen VV p. Ján Ploštica, ktorý 

navrhol personálne obsadenie EXEKUTÍVY, ktoré bolo VV schválené 1.9.2018. Všetky 

súťaže riadené SF boli riadené v súlade s normami a riadne ukončené.  

Ďalej konferencia schválila prerozdelenie členských príspevkov za rok 2018 a uložila VV SF 

zabezpečiť v termíne do 31.12.2018 dokončenie prerozdelenia členských príspevkov  za rok 

2017 spolu s prerozdelením členských príspevkov za rok 2018.  Finančné prostriedky boli 

regionálnymi združeniami vyčerpané v súlade so schváleným  prerozdelením, v prípade 

východoregiónu a Bratislavy to bolo až v roku 2019.  

Konferencia SF v rámci prerokovania výročnej správy za rok 2017 uložila VV SF zverejniť 

túto správu a uložiť do registra účtovných závierok a vykonať všetky potrebné kroky spojené 

s poskytnutím informácie MŠVVaŠ SR a SFZ ohľadom prerokovania doplnenej Výročnej 

správy za rok 2016 konferenciou SF dňa 9.6.2018. Úkony ohľadom zverejnenia vykonal 

predseda SF.  

SF má riadne podané daňové priznania za roky 2016 a 2017 vrátane výročných správ 2016 

a 2017 overených audítorom. Dokumenty sú zverejnené na web stránke v časti Dokumenty.  

V súlade so schváleným programom konferencie a prijatého uznesenia delegáti konferencie 

tiež prerokovali a konferencia zobrala na vedomie Správu o činnosti a hospodárení SF od 

ostatnej konferencie v roku 2017, Správu predsedu komisie pre riadenie súťaží SF za obdobie 

od konferencie v júni 2017, Správu kontrolóra SF za obdobie od konferencie v júni 2017, 



doplnenú Výročnú Správu za rok 2016 a Výročnú správu za rok 2017 a schválila spôsob 

prerozdelenia členských príspevkov SF.  

Pre neprítomnosť kvalifikovanej väčšiny delegátov nebol na predchádzajúcej konferencii 

schválený návrh zmeny stanov. 

Konferencia v jej závere postupovala plne v súlade s rokovacím poriadkom SF a schváleným 

programom konferencie. Predseda návrhovej komisie postupne prezentoval návrh 

jednotlivých uznesení, ktoré delegáti konferencie hlasovaním jednomyselne schválili.  

Možno konštatovať, že všetky uznesenia z minulej konferencie boli splnené. 

 

2. Kontrola činnosti riadenia SF jeho orgánmi  

Kontrolór SF sa v rámci činnosti zameral najmä na činnosť Výkonného výboru SF. Dôraz bol 

položený na vyhodnotenie predchádzajúcej konferencie, prípravu nového súťažného ročníka 

2018/2019 a jeho štruktúry v rámci riadenia SF a hospodárenie s finančnými prostriedkami. 

Kontrolnou činnosťou bolo zistené, že uznesenia konferencie boli splnené.  

Kontrolnou činnosťou bolo ďalej zistené, že činnosť VV SF a všetkých jeho orgánov bola 

plne v súlade so Stanovami SF, aktuálnymi potrebami a úlohami. Počas hodnotiaceho obdobia 

sa v činnosti nevyskytli závažné nedostatky. Zasadnutia Výkonného výboru SF v rámci 

obdobia po konferencii boli nepravidelné a pracovné. Všetky zasadnutia VV SF boli 

uznášaniaschopné. Predseda a jednotliví členovia VV SF pracovali priebežne. Medzi 

jednotlivými zasadnutiami  vzájomne komunikovali prostredníctvom internetu. Priebežne 

a operatívne reagovali na stav a plnenie prijatých úloh zo zasadnutí VV SF a na aktuálne 

problémy. Včas a v predstihu boli zasielané pozvánky na rokovania VV SF, pravidelná bola 

komunikácia predsedu SF s jednotlivými členmi VV SF. Zápisnice z rokovaní VV SF boli 

zverejňované sporadicky. K dnešnému dňu sú zverejnené všetky zápisnice na oficiálnej 

stránke SF.  

VV SF plnil svoje uznesenia v stanovených lehotách.  

Zasadnutia VV SF sa realizovali : 

6. zasadnutie     1.9.2018 v Púchove účasť 6/8 + kontrolór 

7. zasadnutie 30.10.2018 v Poprade  účasť 8/8 

8. zasadnutie 06.01.2019 v Žiline  účasť 5/8 

9. zasadnutie 08.04.2019 v Banskej Bystrici účasť 7/8 + kontrolór 

Aktuálne úlohy boli tiež zabezpečované spôsobom per-rollam, následne zdokumentovanou 

príslušnou zápisnicou z rokovania VV SF.    

V rámci činnosti VV SF  na svojom prvom zasadnutí po konferencii riešil situáciu 

s neobsadenou pozíciou predsedu EXEKUTÍVY. VV poveril touto  činnosťou člena VV SF 

J.Plošticu, ktorý poverenie akceptoval a predložil návrh personálneho obsadenia tejto komisie 

nasledovne: Ivan Čuhár – zodpovedný za Matriku SF, Dušan Štaffen – zodpovedný za 

mládežnícke súťaže, Lukáš Berec – zodpovedný za súťaže žien, Marián Fischer – zodpovedný 

za riadenie a vzdelávanie rozhodcov a delegátov, neskôr Marcel Budáč. Pozitívne možno 

hodnotiť jeho aktivitu v podobe návrhu marketingových aktivít súvisiacich s Varta Futsal 



Ligou (Gól mesiaca, Akcia mesiaca, Hráč mesiaca). Z hľadiska prípravy a riadenia súťaží bol 

ročník 2018/2019  i napriek tejto situácii zvládnutý, súťaže odohraté a riadne ukončené.  

Bohužiaľ VV nemohol pracovať v plnom zložení, členstva VV sa vzdali Marcel Laurinský (k 

31.5.2018) a Róbert Čík (k 31.8.2018) 

Potešiteľná bola účasť na OHM (3.-21.10.2018), na ktorých sme sa zúčastnili ako jedna z 

dvoch krajín Európy. Už samotná účasť je obrovským úspechom (futsal bol po prvýkrát 

olympijským športom), avšak výsledkom sme neoslnili, jedno víťazstvo je reálnym odrazom 

možností a schopností tohto mladého reprezentačného výberu. Akcia sa nezaobišla bez 

negatívnej udalosti, na ktorú VV reagoval predbežným opatrením voči celému tímu. Následne 

rozhodnutie: bola uvoľnená činnosť väčšine hráčov, pozastavená činnosť reprezentačného 

trénera L.Vrbovského do konca roku 2018 a nepodmienečne ukončená spolupráca s 

P.Michalovičom až do konca volebného obdobia VV SF (jún 2021).  

Ďalším dôležitým bodom, ktorým sa zaoberal VV bola príprava Zmluvy o vzájomnej 

spolupráci SF – SFZ na rok 2019. Po aktívnej komunikácii vo VV boli pozitívne hodnotené 

výsledky rokovaní (zmluva na obdobie do konca roku 2021, garancia minimálneho 10%-ného 

medziročného navyšovania finančného príspevku SFZ pre uznaný šport, pracovný pomer pre 

nového pracovníka futsalu v štruktúre SFZ, pracovno-právne vzťahy v podobe dohody o 

pracovnej činnosti v štruktúre SFZ pre štyroch zástupcov regiónov), a súčasne kriticky 

zhodnotený negatívny postoj predstaviteľov SFZ v otázke výraznejšej finančnej a 

materiálovej podpory futsalu.  Členovia VV SF, napriek tomu, že neboli naplnené požiadavky 

SF, v záujme stability futsalu v najbližšom období schválili konečné znenie zmluvy a poverili 

predsedu SF záverečnými rokovaniami so SFZ a podpísaním zmluvy. Zmluva bola vo 

februári podpísaná.  

Všetky súťaže SF v SR 2018/2019 sa realizovali a ukončili v súlade so schváleným RS 

2018/2019 a normami SF. Pravidelne boli zverejňované Úradné správy Slovenského futsalu, 

ktoré taktiež prispeli k zvýšenej informovanosti futsalovej verejnosti o dianí vo futsalovom 

hnutí. Prostredníctvom portálu futsalslovakia.sk sa skvalitnila informovanosť a rozšíril sa 

priestor pre verejnú kontrolu o činnosti a dianí v slovenskom futsale.  

 

3. Kontrola hospodárenia SF  

Oblasť finančných prostriedkov a ich čerpanie bolo od konania predošlej konferencie v júni 

2018 jednou z oblastí, na ktorú vedenie SF a jeho príslušné orgány sústredili primeranú  

pozornosť. 

Počas obdobia od predchádzajúcej konferencie boli monitorované všetky dostupné informácie 

ohľadom hospodárenia, finančného riadenia a finančnej situácie SF. Občianske združenie 

Slovenský futsal  zavrelo účtovné obdobie - kalendárny rok 2018. Slovenský futsal za 

uvedené účtovné a zdaňovacie obdobie riadne vykonal účtovnú závierku a bol vykonaný 

audit. Po dnešnej konferencii a v zákonnej lehote by malo byť podané daňové priznanie 

k dani z príjmov.  

Slovenský futsal, ako Občianske združenie v uvedenom účtovnom období dosiahol výnosy 

v úhrnnej výške 299. 933 eur, pri nákladoch 274. 520 eur, čo znamená hospodársky výsledok 

- zisk 25.413 eur. Prehľad položiek nákladov a výnosov je podrobnejšie uvedený v Správe 



o hospodárení SF. Výkazy účtovnej závierky (súvaha, výsledovka) sú prílohou tejto správy. 

Kompletná účtovná závierka, vrátane Poznámok, je súčasťou Výročnej správy SF za rok 

2018.  

K termínu účtovnej závierky k 31.12.2018 SF evidoval záväzky z obchodného styku voči 

dodávateľom vo výške 2.252 eur + záväzok vyplývajúci z rozpisu súťaží voči klubom z titulu 

finančnej zábezpeky 5.100 eur viazanej na krytie neuhradených záväzkov klubov (splatné k 

31.7.2019) a pôžička 600 eur vo forme krátkodobej finančnej výpomoci na pokladničné 

operácie. SF neeviduje k 31.12.2018 žiadne úvery.  

SF taktiež k termínu účtovnej závierky k 31.12.2017 evidoval pohľadávky vo výške 709 eur z 

faktúr vystavených voči klubom z doúčtovania matričných poplatkov. 

SF k 31.12.2018 disponuje finančnými prostriedkami umiestnenými v bankových inštitúciách 

(Tatra Banka, Slovenská sporiteľňa) v úhrnnej výške 52.900 eur. 

V aktuálnom účtovnom období od 1.1.2019 do 31.12.2019 hospodári SF s možnými 

plánovanými príjmami celkove vo výške 350 000 € (SFZ 260 000, UEFA 40 000, Kluby 

35 000, VARTA 15 000). Z uvedených finančných prostriedkov, ku dňu dnešného konania 

konferencie bolo použitých cca 70 000 €.  

Možno uviesť, že SF v období od poslednej konferencie čerpal poskytnuté verejné finančné 

prostriedky v súlade so zákonnými normami, účelne, bez zásadného negatívneho zásahu do 

športového programu. Všetky potrebné údaje sú súčasťou Výročnej správy SF za rok 2018. 

Audit účtovnej závierky združenia SLOVENSKÝ FUTSAL, ktorá obsahuje súvahu 

k 31.12.2018, výkaz ziskov a strát a poznámky, a celej výročnej správy vykonal audítor Ing. 

Miloslav Král, ktorý skonštatoval, že vo výročnej správe neexistujú významné nesprávnosti.   

 

4. Riešenie podnetov  

Je potešiteľné konštatovať, že v rámci fungovania štruktúr SF turbulencie charakteristické 

z predošlého obdobia ustali a vedenie SF sa mohlo riadne venovať svojej činnosti. 

Kontrolór SF obdržal v sledovanom období iba jeden podnet, ktorý podal SLOVENSKÝ 

FUTSAL BRATISLAVA prostredníctvom jeho generálneho sekretára Ivana Čuhára. 

Oznámením na Exekutívu aj kontrolóra prostredníctvom e-mailu dňa 22.9.2018 informoval 

o nevysporiadanom záväzku klubu Pinerola Futsal 1994 voči SF Bratislava vo výške 1.804 €, 

ktorý vznikol ešte v roku 2017 neuhradením štartovného za družstvo ŠK Pinerola Bratislava 

„B“ a následnou pokutou.  

V tejto veci nebolo potrebné vykonať žiadne opatrenie, keďže medzi obidvomi stranami došlo 

k vzájomnej dohode, o čom kontrolóra informoval pán Ivan Čuhár. 

 

Záver  

Konštatujem, že počas obdobia od konferencie v júni 2018 činnosť v slovenskom futsale 

i napriek spomínaným problémom bola zabezpečovaná štandardne.  



Ako kontrolór ale i ako zakladateľ a dlhodobý funkcionár nášho združenia chcem vysloviť 

uznanie za každodennú prácu všetkých činovníkov, ktorí sa aktívne podieľajú na rozvoji 

nášho športu. Nie je jednoduchá. Treba sa tešiť z každého i keď drobného úspechu 

a z nevydarených vecí sa poučiť. Samozrejme, potešilo by aj prekročenie vlastného tieňa, no 

veľké veci sa skladajú z tých malých. Aj udržanie už dosiahnutého stojí veľa energie, ktorá je 

v dnešnom svete tak vzácna. Nevybíjajme ju v nedorozumeniach, ktoré sa nám občas 

nevyhýbajú. Cestou je vzájomná úcta, sebareflexia, pozitívny prístup k hľadaniu riešení, 

konštruktívna kritika ale aj schopnosť načúvať. Len spoločným úsilím môžeme dosahovať 

očakávané ciele. Úspechy prídu.   

 

Ďakujem za pozornosť       Púchov 01.06.2019 

 

        

 

       ......................................................... 

       Ing. Vladimír Badura – Kontrolór SF 


